

**International Conference on
“Confucian Canon Studies (*jingxue* 經學), Literary Genre and Literary Style”
Call for Papers**

Location and Date: Trier University on July 21–23 2017.

Conference languages: Chinese and English (Chinese is preferred)

Selected scholars from Europe accepted for the conference will receive free accommodation in Trier during the conference. If funds are sufficient, a travel subsidiary may also be granted.

We are mainly looking for participants affiliated to European institutions. Young scholars are especially welcome.

To register, please send your personal information, the title of the paper and a Chinese or English abstract of about 300 characters or words to Prof. Dr. Christian Soffel <soffel@uni-trier.de> until **April 06 2017**.

Please refer also to the Chinese “Call for Papers” attached.

「經學，文體與體裁」國際學術研討會

儒家經典具有豐富的哲學內涵，另一方面，與文學也有非常密切的關係。經學與文學是互通的：一則，儒家經文與諸儒的註釋依循各種文體，運用各種文學技巧與修辭。其次，傳統文學作品有崇尚經典的趣向，常常徵引或效仿《十三經》的節段，正如劉勰《文心雕龍》所云：「文能宗經，體有六義。」

本次學術研討會擬從多種角度切入探討這些問題。研究範圍為先秦到當代經學與文學的彼此滲透與影響。

本會主辦單位歡迎下列主體的論文：

- 儒家經典與經註的文學性
- 儒家經典與經註的文體
- 儒家經典與經註文本闡釋研究
- 儒家經典與經註的韻律與修辭
- 詩經研究
- 儒家經典在文學作品中的表現
- 儒家經典對文學的影響力
- 經學與經學史

主辦單位：德國特里爾大學漢學系

會議時間：2017年7月21~23日

會議地點：德國特里爾大學（Trier University）

會議語言：中文、英文；中文優先

費用：大會負責部分學者旅宿費（依經費狀況而定）；交通費與膳食費自理。

報名方式：請於**2017/04/06前**把論文題目、300字以內的摘要及個人資料（英文姓名、中文姓名、學術單位、聯絡方式）寄給 Prof. Dr. Christian Soffel <soffel@uni-trier.de>